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Monumentenzorg  –  Informatie potentiële pri-
vé-sponsors

De laatste tijd lezen wij herhaaldelijk parlementai-
re vragen over bepaalde verwaarloosde Vlaamse
monumenten (kastelen, hoeves, kloosters, ... ), die
meestal eigendom zijn van openbare besturen, ver-
enigingen of andere entiteiten die klaarblijkelijk
niet voldoende financiële middelen hebben om een
geschikte bestemming voor die verwaarloosde pan-
den te kunnen financieren.

Beschikt de minister over een lijst van dergelijke
problematische panden ? Zo niet, is die op grond
van de ter beschikking bestaande gegevens gemak-
kelijk samen te stellen ?

Het lijkt interessant dergelijke lijst publiek te
maken teneinde geïnteresseerde privé-investeer-
ders toe te laten, met inachtneming van de waarde-
volle karakteristieken van ons onroerend erfgoed,
en met behulp van de voorziene subsidiëringsmo-
gelijkheden, bepaalde initiatieven van renovatie
voor te stellen.

Wordt die mogelijkheid benut ?

Antwoord

De afdeling Monumenten en Landschappen bin-
nen de administratie legt geen statistieken aan over
problematische panden. Momenteel ontbreken
hiertoe de infrastructurele middelen.

Gelukkig worden geregeld oplossingen gevonden
voor verwaarloosde monumenten. In dit opzicht
kan ik verwijzen naar de belangrijke site van de
abdij van Herkenrode, waarvoor na vele jaren van
verval uiteindelijk een herbestemming werd gevon-
den.

Het is inderdaad interessant om privé-investeer-
ders warm te maken voor de herfunctionalisering
van ons waardevol patrimonium.

Gelet op het specifieke karakter van elk monu-
ment lijkt het me evenwel beter dat eventuele

privé-investeerders contact opnemen met de afde-
ling Monumenten en Landschappen om na te gaan
welke synergie tussen de privé-investeerders en de
Vlaamse Gemeenschap kan worden bereikt.


